
Geachte leden van de raad, 
 
In onze brief van 31 maart 2021 hebben we u toegezegd dat wij nog voor de zomer komen met een 
antwoord op de schriftelijke vragen van 100% Groningen en PvdA over menstruatiearmoede. We 
hebben intussen met veel partijen gesproken: scholen, opvanginstellingen, voedsel- en 
kledingbanken, professionals in het sociaal domein en de GGD. Daaruit hebben we kunnen 
concluderen dat er momenteel op ‘persoonlijk’ niveau geen grote knelpunten zijn in de gemeente. 
Daar waar vrouwen en meisjes acuut menstruatieproducten nodig hebben, zien we dat in de praktijk 
al veel is geregeld.  

  
We zien dat het onderwerp menstruatiearmoede bij veel gemeenten leeft. Ons beeld is dat we niet 
de enige gemeente zijn die het lastig vindt om tot oplossingen te komen die op structureel niveau 
iets opleveren voor vrouwen én voor de gemeente financieel goed uitvoerbaar zijn. We willen 
daarom de recente ontwikkelingen in andere gemeenten (zoals Den Haag en Rotterdam) nader 
bestuderen, zodat we beter kunnen bepalen wat voor onze inwoners nuttig en duurzaam is. Om die 
reden kunnen wij u nu nog geen definitief antwoord geven en zullen we u hierover na de zomer 
nader informeren. 
 
Met vriendelijke groet,  
namens Isabelle Diks, wethouder inkomen en schulden, 
 
Nienke Bos 
Bestuursadviseur wethouder Diks  
 

https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/Beantwoording-vragen-100-PvdA-ex-art-38-RvO-over-menstruatie-armoede.pdf

